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Kirkonrnäen varhaiskasvatusyksikön rakentarti*en j'atoiminnan järjestäminen

Meillä Kokkolassa on ollut jo pitkäan akuutti tarve uudelle päivåkodille, joka korvaisi vanhoja,
epätarkoituksenmukaisia tiloja, joissa varhaiskasvatusta tällä hetkellå toteutetaan. Uuden
päiväkodin rakentamisesta Kirkonmäelle on päätetty jo 2021loppuvuodesta. Tuolloin selvitettiin
myös erilaisiamalleja palveluntoteusamiseksi.ja.verlailtiin.omana-toimintana^tuotettua p.alvelua,
palvelusetelimallia sekå erilaisia rakentamisen ratkaisuja. Lopulta malliksi valittiin yksityinen
rakentaja sekä yksityinen palveluntuottaja, vaikka itse selvityksessä suuria eroja eri mallien vålillä
ei kokonaisuutena ollut, eikä palvelusetelimalli näyttäytynyt selkeästi parhaana ratkaisuna.

Päiväkodin oli tarkoitus alun perin valmistua syksylläz}z{ja nyt on selvåiå, että niin ei tule
tapahtumaan. Ei ole myöskåän mitäan takuita siitä, että päiväkoti ylipttätttäntälla mallillatulee
toefutumaan.

Laadukkaan varhaiskasvatuksen jårjestäminen on yksi kaupungin tärkeimmistä tehtiivistä - etenkin
lapsiystävällisesså Kokkolassa, jossa toivomme perheiden viihtyvån. Tåtä varten myös tilojen on
oltava tarkoifuksenmukaiset. Kokkolalaiset perheet sekä varhaiskasvatuksen sitoutunut ja osaava
henkilöstö ansaitsevat asianmukaiset tilat.

SDP:n valtuustoryhmä esiuaakin, että laadukkaan varhaiskasvatuksen varmistamiseksi ja
kehittiimiseksi Kokkolan kaupungin on toteutettava uusi päiväkoti Kirkonmäelle omana
investointin a ja omana toimintana.
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